



Protokoll Vårterminsmöte 2024

Tid: Måndag 7 maj 2024 kl. 17.15(..)

Plats: M:A Maskinhuset

§	Ärende	Åtgärd	Bilaga
§0	Genomgång av mötesteknik och mötesformalia	Information	1
	Talman Oscar Stjernfält går igenom mötesformalia kl. 17.16.		
	Talman Oscar Stjernfält informerar om att alla som närvarar på hela mötet kommer få ett ölglas.		
§1	TFMÖ	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält förklarar mötet öppnat kl. 17.20.		
§2	Val av mötessekreterare	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på <i>att</i> välja Isak Kjørning Bertheau till mötessekreterare.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		
§3	Val av två justeringsmän tillika rösträknare	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på <i>att</i> välja Fredrik Norberg och Maja-Frida Orsbörn till justeringsmän tillika rösträknare.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		
§4	Fråga om mötets behöriga utlysande	Ordningsfråga	
	Talman Oscar Stjernfält yrkar på <i>att</i> mötet är behörigt utlyst.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		

**§5 Fastställande av föredragningslista** **Ordningsfråga** **0**

Talman Oscar Stjernfält yrkar på
att godkänna föredragningslistan.

Mötet beslutade
att godkänna föredragningslistan utan ändringar.

§6 Adjungeringar **Beslut**

Talman Oscar Stjernfält yrkar på
att samtliga närvarande som ej är medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH ska adjungeras med yttrande- och yrkanderätt. Vidare råder rösträtt till samtliga medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH närvarande på plats som fått personlig röstningskod tilldelad.

Mötet beslutade
att bifalla yrkandet.

§7 Datum för justering av protokoll **Information**

Talman Oscar Stjernfält yrkar på
att protokollet ska vara justeringsmännen till handa senast den 20 Maj 2024.
att protokollet ska vara färdig justerat senast den 22 Maj 2024 .
att protokollet ska offentliggöras senast den 30 Augusti 2024.
att eventuella stadgeändringar skickas till Fullmäktige på Teknologkåren senast den 30 Augusti 2024.

§8 Meddelanden **Information**

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för information från kåren. Erika Fritz, sektionens representant och Aktivitetssamordnare på kåren informerar om de två kommande jubileumsveckorna för kårens 40 års jubileum och de olika event som kommer ske som man kan delta i.

§9 Verksamhetsberättelse **Information** **2**

Sektionsordförande emeritus Tindra Hjort presenterar verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2023.

§10 Revisionsberättelse för 2023 **Information** **3**

Revisor emeritus Carl Johan Stambolovski presenterar revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2023.

**§11 Fastställande av 2023 års balansräkning** **Beslut** **4**

Skattmästare emeritus Jonathan Johnsson, presenterar balansräkningen för 2023.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutade

att godkänna 2023 års balansräkning.

§12 Frågan om ansvarsfrihet **Beslut**

Talman Oscar Stjernfält öppnar för diskussion.

Mötet beslutade

att ansvarsbefria Styrelsen 2023.

§13 Revidering av 2024 års budget **Beslut** **5**

Skattmästare Teo Martinsson presenterar Styrelsens förslag till revidering av 2024 års budget och svarar på frågor.

Talman Oscar öppnar upp för frågor angående budgeten.

Revisor emeritus Carl Johan Stambolovski frågar om hur budgeten är tänkt med att den ska gå plus när vi alltid brukar gå plus även om vi tidigare budgeterat för att gå back men går plus ändå. Teo svarar att det äskas ut pengar ur fonder som inte ligger med i budgeten samt att det då bättre ska representera resultatet istället. Teo har även samtalat med andra sektioner som också börjat ändra från att gå minus till att gå plus.

Seniorsledamot Alva Hagström frågar om HTF:s budget då det är en kårpost och varför vi då har en budget för den. Sofie Rouse, Utbildningsansvarig svarar att den finns för evenemang som HTF arrangerar inom sektionen samt PR. HTFs stora evenemang betalas av kåren.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion angående budgeten

Mötet beslutade

att godkänna den reviderade budgeten för 2024.

**§14 Fastställande av verksamhetsplan** **Information** **6**

Sektionsordförande Martin Andersson-Plyming presenterar verksamhetsplanen som Styrelsen tagit fram för år 2024.

Mötet ajourneras i 30 minuter.

Mötet återupptas 18.45

§15 Propositioner **Beslut** **7****§15.1 Ändring i policydokument angående alkoholservering** **Beslut** **7.1**

Gabriel Berthet, Eventansvarig presenterar propositionen och svarar på frågor.

Det anmärks att ett stavfel har uppstått i propositionens formulering i det sista stycket.

Felix Langelius, Seniorsledamot frågar om hur nuvarande Ølphørmän har skött servering. Ølphørmän Sven Källåker berättar att man har serverat utanför ramen av dokumentet tidigare innan detta uppmärksammats men tycker denna formuleringen är bättre och öppnar upp för bredare möjligheter för servering utefter behov och tillfällen.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att godkänna propositionen i sin helhet med den redaktionella ändringen av texten
från "Undantag kan göras vid speciella tillfällen i samråd med styrelseledamot met eventansvar.

till "Undantag kan göras vid speciella tillfällen i samråd med Styrelseledamot med Eventansvar.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen enligt ovanstående yrkande.

§15.2 Sektionens representant i TLTHs valnämnd **Beslut** **7.2**

Sofie Rouse, Utbildningsansvarig presenterar propositionen och svarar på frågor.

Gabriel Berthet, Eventansvarig frågar sittande Ledamot inom TLTH:s valnämnd Eskil Wilgodt vad han tycker om propositionen som svarar att han tycker den är bra och en rimlig ändring att genomföra.



Revisorsuppleant Felix Langelius frågar vad Eskil tycker om posten bör finnas i SRM, han anser att det bör föras en bredare diskussion mellan sektionerna då många gör olika innan vi väljer att göra en egen ändring.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen

§15.3 Posten studerandeskyddsombud

Beslut

7.3

Sofie Rouse, Utbildningsansvarig och Joel Toryd, Husansvarig presenterar propositionen och svarar på frågor.

Sektionsordförande emeritus Melinda Alguren frågar vad posten innebär i nuläget.

Joel Toryd, Husansvarig svarar att i nuvarande tid är posten vilande på sektionsnivå men i utbildningar som genomförs är det främst fokus på att den ska ha ett större psykosocialt ansvar.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion

Felix Langelius, Seniorsledamot lägger fram en åsikt från Seniorsordförande Sixten Söderholm Bergwall att den borde ligga under M-Brace men håller själv inte med om förslaget utan anser också att den ligger bättre under Styrelseledamot med Utbildningsansvar.

Benny Jiang, SRM-Ordförande berättar att många frågor angående skyddsombud kommer via SRM också och därför är det mer rimligt att den ligger under Utbildningsansvarig och inte M-Brace.

Joel berättar även att man hade kunnat dela upp psykosocialt och fysiskt ansvar men att detta inte nyttjas.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att Genomföra en öppen votering med handuppräkning för att få tydlig kvalificerad majoritet för att kunna bifalla ändringen under ett sektionsmöte.

Mötet beslutade med kvalificerad majoritet

att bifalla propositionen i sin helhet.



Sofie Rouse, Utbildningsansvarig presenterar propositionen och svarar på frågor.

Alva Hagström, Seniorsledamot frågar när det är tänkt att posterna ska ändras. Sofie svarar att tanken är att ändringar sker för posterna från och med nästa årsskifte.

Tindra Hjort, M-Brace Ordförande berättar att man ser det som en väldigt positiv ändring. Hon säger att man hade ytterligare ett alternativ där HTF-ansvariga kommer över som förtroendevald men Världsmästare kommer endast över som aktiv.

Mikaela Marklund, HTF-ansvarig tycker det låter bra och passande samt gillade även att HTF-ansvariga förblir kvar som förtroendevald då det är ett lite större arbete samt att man hanterar externa relationer.

Världsmästare emeritus Alexander Bergsten, berättar att man inte har en stor verksamhet för internationella studenter på maskinsektionen utan den är större utanför sektionen. Han anser att arbetet som hade krävts en Världsmästare som faktiskt hade dragit i projektet är större än en aktivpost och därför borde den få vara förtroendevald.

Benny Jiang, SRM-Ordförande anser att då posterna har varit vakanta senaste tiden så är det ett rimligt förslag att sänka tröskeln.

Sittande HTF-ansvariga tycker det känns kul att bli belönad med poängen.

Hillevi Mundt, Seniorsledamot frågar om det finns exempel på förtroendevalda poster som blivit aktivpost och fått fler sökande. Edward Ramberg, Semestermästare tillika Tandemgeneral berättar att cafephørmän är ett exempel på detta. Han säger att han inte har så bra koll på arbetsbelastningen för dessa poster men sektionsöverskridande poster brukar kräva mer arbete och detta bör tas i beaktning.

Edward Ramberg, Semestermästare tillika Tandemgeneral yrkar på att godkänna propositionen enligt alternativ 2 för att senare utvärdera vidare.

Mötet beslutade med kvalificerad majoritet
att bifalla propositionen enligt alternativ 2.

**§16 Motioner****Beslut****§16.1 Uppdatering av sektionens sparmål****Beslut****8.1**

Teo Martinsson, Skattmästare presenterar Vice Skattmästare emeritus Henrik Löfs motion. Teo presenterar styrelsens motionssvar.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp frågor.

Edward Ramberg, Valberedningsledamot undrar varför man låser jubileumsfondens äskningar till endast TD och Maskin jubileum. Teo svarar att man inte vill tömma fonden helt för att bevara det långsiktiga sparandet.

Näringslivsansvarig emeritus Felix Langelius berättar att man föregående år ändrade summor för äskningar utefter prisbasbelopp och lyfter om detta hade varit en rimligt ändring att införa här med.

Hillevi undrar varför det endast är 30 000 kr per år om det ska vara 200 000 kr i den som inte stämmer överens över 5 år. Teo svarar att tanken är att den aldrig ska tömmas helt och därför inte måste fyllas i så kontinuerligt.

Sektionsordförande emeritus Melinda Alguren undrar om vi sett över hur Skatteverket ser på att vi lägger undan så mycket mer pengar i fonder. Detta då det ser ut som att vi sparar mer. Teo svarar att vi i nuläget redan lägger undan mer pengar i fonderna än vad våra sparmål är. Sektionsordförande emeritus Tindra Hjort svarar även att vårt plus minus 0 mål är över en längre tid och då vi kan visa vad syftet med våra sparade pengar i fonder är till för så bör det inte ses som ett problem.

Sektionsordförande Martin Andersson-Plyming berättar även att man inom teknologkåren drar in betydligt större summor från ARKAD och att det inte varit ett organisationsproblem.

Alexandra Rytten Torudd, Alumniansvarig undrar om man har en tanke kring att maskins jubileum hamnar året före TD och att vi då inte ska tömma fonden året före. Teo svarar att det inte finns skrivet men beslutet av äskningar ur fonden dras i större summor på sektionmöten och detta får avgöras då.

Felix Langelius, Seniorsledamot lägger fram förslaget att ha en separat TD fond med syfte att gå mot TDs ökande verksamhet som t.ex. TD-studion.

Martin Andersson-Plyming, Sektionsordförande yrkar på att godkänna motionen med ändringarna enligt styrelsens motionssvar.



Mötet beslutade

att bifalla motionen med ändringar enligt styrelsens motionssvar.

§16.2 **Procedur kring vakantfyllnad av valberedningen** **Beslut** **8.2**

Linnea Jungestad, Vice Ordförande presenterar Vice Skattmästare emeritus Henrik Löfs motion.

Linnea presenterar styrelsens motionssvar.

Det uppmärksammas att ett stavfel kvarstår i § 6:1 i styrelsens motionssvar av ordet sektionmötet efter ändringen från "Det extrainsatta sektionmötet" till "Ett sektionmötet".

Sara Eriksson, Cophøs undrar varför det står 21 läsdagar istället för 20, Linnea förklarar att vi vill garantera att det blir 4 läsveckor om det utlyses på måndagen.

Talman Oscar Stjernfält förtydligar att detta behöver röstas igenom på 2 på varandra följande sektionmöten för att ändringen ska godkännas.

Mötet beslutade

att bifalla motionen enligt styrelsens motionssvar med den redaktionella ändringen i § 6:1

från "Det extrainsatta sektionmötet ska hållas så snart som möjligt efter avhoppet"

till "Ett sektionmöte ska hållas så snart som möjligt efter avhoppet"

§16.3 **Äskning för maskineriets ljudsystem** **Beslut** **8.3**

Viktor Berglund, Ljud&Ljus och Henrik Leijon, Ljud&Ljus presenterar äskningen och de önskade ändringarna i nedre maskineriet.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för frågor

Alexandra Rytten Torudd, Seniorsledamot frågar vem som står för installationen, Henrik svarar att allt får vi inte göra själva och detta ska tas upp tillsammans med Akademiska hus.

William Svanlund, Vice Seniorsordförande frågar vad som händer om I inte godkänner sin del, Joel Toryd, Husansvarig besvarar med att premissen för äskningen är att både I-sektionen godkänner sin del av äskningen samt att Akademiska hus godkänner installationerna.



Annars genomförs inte köpen.

Felix Langelius, Seniorsledamot frågar kring om I-sektionen hade egna mickar och därmed inte vill godkänna hela summan och föreslår att vi godkänner resterande summa oavsett.

Hillevi Mundt, Seniorsledamot undrar vad vi har för försäkring på sakerna och skåpet, Viktor svarar att det är en större risk att göra ett eget skåp än att köpa ett designat för sakerna.

Frågan huruvida vi har någon form av egen försäkring lyfts också, Joel svarar att till styrelsens vetskap har vi inga försäkringar alls i nuläget.

Henrik säger att han skrivit ner och kan undersöka huruvida det kan försäkras.
Alexandra berättar att man kan undersöka om akademiska hus har en försäkring då det är fast installation av utrustning.

Sander Padeloup presenterar styrelsens motionssvar.

Viktor besvarar frågan kring huruvida man letat vidare efter billigare alternativ. Han förklarar att många sökningar har slutat på samma hemsida och då kändes det enklast och bäst att beställa mer av utrustningen från samma hemsida.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för frågor kring motionssvaret.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion av äskningen.

Joel förtydligar att vill man i framtiden ha eftersläpp här finns ytterligare utrustning såsom baslåda i sektionens ägo för att kunna möjliggöra detta. Han förtydligar även att man har diskuterat installationerna och utrustningen med de som installerat ljud i bland annat gasque, edekvata och andra lokaler inom TLTH.

Martin Andersson-Plyming, Sektionsordförande yrkar på att ålägga projektgruppen att tillägga en undersökning om att införskaffa en försäkring för skåpet och dess innehåll samt högtalarna.

Mötet beslutade

att godkänna äskningen med tilläggsyrkande ovan.



Mötet ajourneras i 10 minuter.

Mötet återupptas 20.15

§16.4 Äskning elmotor & nödstopp

Beslut

8.4

Victor Lennartsson, M-Cyklist presenterar äskningen och svarar på frågor.

Hillevi Mundt, Seniorsledamot frågar vad som gäller för standarder angående skydd och nödstopp. Victor svarar att han jämfört med annan borr i M-Huset.

Alva Hagström, Seniorsledamot frågar varför de vill äska för detta och inte ta från verktygsbudgeten. Victor svarar att detta hade inneburit att halva budgeten hade tagits upp av detta inköp och den behövs under hela året för diverse inköp som sker över tid.

Rasmus Manelius, Socialt Ansvarig presenterar styrelsens motionssvar.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion

Hillevi undrar om inte syftet för budgeten är att den ska användas till liknande, Victor svarar att vi använder upp verktyg under året då de går sönder av förbrukning och därmed används budgeten upp ändå.

Henrik Leijon, Ljud o ljus berättar att man redan har förbrukat sönder flera verktyg under terminens cykelkvällar som visar på att det förbrukas över tid.

Isak Kjørning Bertheau, Administrativt Ansvarig förtydligar att detta är ett engångsköp då vi inte förväntar oss köpa in pelarborr varje år och därmed blir det en felaktig syn på hur mycket pengar som används i budgeten och därför bör detta gå som en äskning.

Isak Kjørning Bertheau, Administrativt Ansvarig yrkar på att dra streck i debatten och godkänna äskningen.

Mötet beslutade

att godkänna äskningen.



Hugo Hermansson, TD-Jubileumsledamot och Anna Ancker Persson, TD-Jubileumsledamot presenterar äskningen och svarar på frågor.

Hugo förklarar att det skett en miss i beräkning av kostnaden och att enbart hela salen kostar 13 200 kr och därför är de 8000 kr för lilla salen en överskridande summa men som de fortfarande vill äska om i syfte att hålla nere biljettpriset.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för frågor.

Frågan om biljetterna redan är sålda lyfts och Anna svarar att biljettpriset redan är satt och biljetterna är sålda för det subventionerade priset.

Gabriel Berthet, Eventansvarig förtydligar att anledningen till att detta inte kunnat godkännas ännu är för att det är för stort för att styrelsen ska kunna godkänna det på ett styrelsemöte och därför tas det upp nu.

Alexandra Rytten Torudd, Seniorsledamot frågar om eftersläpp är inräknat i biljettpriset och får svaret att det är inräknat.

Revisor Axel Flygare undrar om detta gör någon skillnad för sektionen i ekonomin. Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau svarar att det kommer bli en visuell skillnad i att antingen man gått back i budget för evenemanget eller att det dragits pengar i fonderna under året.

Alexandra undrar varför man fortfarande vill ha de 8000 kr då dessa inte kommer att bli en utgift. Hugo svarar att man tyvärr inte har sålt slut alla biljetterna som man räknat med och därför saknas det även en inkomstsumma i budgeten.

Arvid Sandberg, Prylmästare frågar huruvida man vill kunna se i budgeten att man faktiskt gick back på grund av ej sålda biljetter.

Sara Eriksson, Cophøs frågar hur många biljetter man har sålt jämfört med det förväntade antalet. Hugo svarar att man sålt 110 biljetter och hade räknat med att sälja 150 biljetter.

Gabriel Berthet, Eventansvarig och Rasmus Manelius, Socialt ansvarig presenterar styrelsens motionssvar. Gabriel förtydligar att då summan och disponeringen av pengarna förändrats sen då styrelsen fick in äskningen på ett styrelsemöte tidigare under terminen så önskar styrelsen att öppna upp för diskussion av äskningen på sektionmötet.



Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion

Hillevi Mundt, Seniorsledamot frågar om man försökt hitta en sponsor till evenemanget istället för att äska om pengarna och Hugo svarar att man har sökt sponsor tillsammans med NGM samt med tips från tidigare jubileumsgrupp och inspektorn men det har varit svårt att hitta företag som velat agera sponsor för jubileet.

Sander Padeloup, Näringslivsansvarig förtydligar att en grupp på 3 personer ur NGM har försökt söka sponsor hos ungefär 50 företag men inte lyckats hitta någon som velat.

William Svanlund Hällsson, Vice Seniorsordförande säger att han gillar tanken av att det ska synas tydligare i budget om man gått back och att inte hela summan ska täckas av fonder.

Gabriel förtydligar att denna äskning bör ses som en subvention och bör ses som detta i ställningstagandet kring hur mycket vi vill subventionera. I nuvarande stund är denna äskningen något lägre än subventionen som gjordes för Maskinsektionens jubileum jämförelsevis i antal deltagande.

Hugo förtydligar att när man övervägde fler gäster (150) gentemot att få plats med scenen så ville man optimistiskt tro att det skulle komma fullt med gäster och därför beräknades budgeten utefter detta.

Teo Martinsson, Skattmästare berättar att det 2019 gjordes en äskning på 10 000 kr för en TD jubileumssittning på Östgöta nation och att jämförelsevis är detta en rimlig summa för ett bal jubileum.

Sara anser att det är viktigt att värna om TD som del av våran sektion i jämförelse med Chalmers där de är en egen sektion med mycket mindre egen ekonomi och verksamhet och det är roligt om vi kan främja dem som en del av våran sektion gemensamt.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau yrkar på

att genomföra en sluten votering med följande alternativ:

Godkänna äskningen i dess helhet.

Godkänna äskningen för en totalsumma på 14 600 kr.

Avslå äskningen i dess helhet.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.



Mötet beslutade
att godkänna äskningen i dess helhet.

§16.5 Äskning för virke till M-baren **Beslut** **8.6**

Hugo Andersson, Verkmästare presenterar äskningen och svarar på frågor.

Alexandra Rytten Torudd, Seniorsledamot frågar vilken tjocklek på plåten som ska användas. Hon anser att den nu äskade 1.0mm plåten känns tunn och undrar om man bör överväga ett tjockare alternativ. Hugo svarar att 1.5mm plåt inte fanns i rätt dimensioner och det därför blev enklast att köpa in detta alternativ. Han säger även att 2.0mm plåt fanns men är för tjock och blir svårare att hantera i byggandet.

Hillevi Mundt, Seniorsledamot frågar om tanken är att den ska förvaras permanent utomhus. Hugo svarar att det är tanken då det ska upprättas en annan bar inomhus.

Alexandra frågar om det är tänkt att baren ska vara delbar? Hugo svarar att det är tanken för att den enklare ska kunna eventuellt hyras ut till andra sektioner eller kåren.

Hugo berättar att förhoppningen är att denna äskningen blir godkänd och att verkstan kan ta en styrke vecka under sommaren och bygga ihop baren till nollningen. Man har även sparat det gamla mässings M:et från förra baren för att besmycka även den nya baren.

Gabriel Berthet, Eventansvarig och Martin Andersson-Plyming, Sektionsordförande presenterar styrelsens motionssvar.

Martin ställer även styrelsens frågor utöver de som redan blivit besvarade och säger även att styrelsen ställer sig positiva till initiativet.

Hugo besvarar frågorna och berättar att de material som de tänkt använda är tänkt för att klara av att vara utomhus och hålla många år framåt samt ska kunna underhållas.

Joel Toryd, Husansvarig har pratat med gamla sektionsaktiva som berättat att man tidigare har haft en permanent bar tidigare under en längre tid och har samtalat med husprefekt Catarina som ska kolla på saken men säger att då det funnits länge tidigare har han svårt att se att det skulle vara ett problem.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion



Flera åsikter kring utformningen av baren lyfts samt att flera både nuvarande och tidigare medlemmar av M6 efterfrågas som ger en positiv respons till det presenterade upplägget på baren.

Administrativt Ansvarig Isak Kjørning Bertheau tycker att mötet känns positivt inställt till baren och yrkar på att gå till beslut.

Mötet beslutade
att godkänna äskningen.

§17 Valärenden **Beslut** [9](#)

§17.1 Valberedningen informerar **Beslut**

Valberedningsordförande Lisa Lignell informerar om hur förberedelserna till val av funktionärer har gått till.

§17.2 Fastställande av valförfarande **Beslut**

Talman Oscar Stjernfält yrkar på

att använda *Riktlinje angående valförförande under Sektionsmöten.*

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§17.3 Val av funktionärer **Beslut**

§17.3.1 Alumniansvariga (2 st)

Valberedningen har inget förslag på kandidat till posten. Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar.

Alumniansvarig Alexandra Rytten Torudd berättar om vad posten innebär.

Talman Oscar Stjernfält yrkar på att vakantsätta valet av posterna Alumniansvariga.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

§17.3.2 Ledamot i TLTH:s valnämnd



Valberedningen har inget förslag på kandidat till posten.

Talman Oscar Stjernfält öppnar för spontankandideringar till posten. Sofie Rouse kandiderar till posten. Sofie presenterar sig och svarar på frågor. Diskussion förs kring kandidaten.

Mötet beslutade

att välja Sofie Rouse till Ledamot i TLTH:s valnämnd

§18 Beslutsuppföljning **Information**

Inga beslut sedan tidigare att ta upp.

§19 Övrigt **Diskussion**

Skattmästare Teo yrkar på att lägga till en punkt §20 Motion angående resultatdisposition av resultatet

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet

§20 Motion angående resultatdisposition av resultatet **Beslut** [8.7](#)

Teo Martinsson, Skattmästare presenterar Skattmästare emeritus Jonathan Johnssons motion

Teo presenterar styrelsens motionssvar.

Edward Ramberg, Valberedningsledamot frågar om det finns ett särskilt syfte till att fylla upp Jubileumsfonden direkt eller om det är bättre att den ska fyllas på successivt. Teo svarar att det inte spelar särskilt mycket större roll än att jubileumsfonden ska användas mer långsiktigt och pengarna i den inte kommer användas på en längre tid.

Frågan huruvida det är bra eller inte att låsa in pengar i jubileumsfonden lyfts då denna inte ska äskas ur eller användas till nästa jubileumsår.

Talman Oscar Stjernfält öppnar upp för diskussion kring motionen.

Teo yrkar på att godkänna alternativ 1 i styrelsens motionssvar.

Mötet beslutade

att bifalla alternativ 1 i styrelsens motionssvar.



Talman Oscar Stjernfält förklarar mötet avslutat kl. 22:26.



Vid protokollet

Isak K-B

Isak Kjørning Bertheau
Administrativt Ansvarig

Oscar Stjernfält

Oscar Stjernfält
Talman

Maja-Frida Orsborn

Maja-Frida Orsborn
Justerare

Fredrik Norberg

Fredrik Norberg
Justerare